



## SMN Power Holding SAOG

1<sup>st</sup> February 2021 Board of Directors resolutions' disclosure

**Muscat, Oman, 1<sup>st</sup> February 2021:** The Board of Directors of SMN Power Holding SAOG ("the Company") advises the Capital Market Authority, the Muscat Securities Market and the Investors' community that it has resolved as follows:

Mr. Quentin des Cressonnières has resigned as Director and Deputy Chairperson of the Board of Directors of the Company and as a member of the Nomination and Remuneration Committee due to personal reasons with effect from 31st January 2021.

Through a circular resolution dated 1st February 2021, the Board of Directors of the Company acknowledged the resignation and approved the appointment of Mr. Frédéric Halkin as a temporary director, elected him as deputy Chairperson of the Board and appointed him as a member of the Nomination and Remuneration Committee in place of Mr. Quentin des Cressonnières.

Mr. Frédéric Halkin is a seasoned professional in the power and water industry. He is currently Executive Managing Director of Mirfa International Power and Water Company (Mirfa IWPP) in Abu Dhabi, UAE, and served as CFO of SMN Power Holding SAOG from April 2011 to January 2015.

The Board of Directors of SMN Power Holding SAOG welcomes Mr. Frédéric Halkin and expresses its gratitude to Mr. Quentin des Cressonnières for his contribution during his tenure.

Sachin Abhyankar

Chief Executive Officer



Zoher Karachiwala

Company Secretary



اس ام ان باور القابضة ش م ع ع

1 فبراير 2021 الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة

مسقط ، سلطنة عمان ، 1 فبراير 2021: أبلغ مجلس إدارة شركة إس إم إن باور القابضة ش م ع ع ("الشركة") هيئة سوق المال وسوق مسقط للأوراق المالية والمستثمرين أنه قد قرر ما يلي :

استقال الفاضل كوينتين دي كريسونير من منصبه كعضو ونائب رئيس مجلس إدارة الشركة وعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت لأسباب شخصية اعتبارًا من 31 يناير 2021.

من خلال قرار دوري بتاريخ 1 فبراير 2021، أقر مجلس إدارة الشركة الاستقالة ووافق على تعيين الفاضل فريديريك هالكن كمدير مؤقت، وانتخبه نائبًا لرئيس مجلس الإدارة وعينه كعضو في لجنة الترشيحات والمكافآت بدلاً من الفاضل كوينتين دي كريسونير .

الفاضل فريديريك هالكن محترف ومتمرس في مجال الطاقة والمياه. يشغل حاليًا منصب العضو المنتدب التنفيذي لشركة المرفأ الدولية للطاقة والمياه (المرفأ IWPP ) في أبو ظبي، الإمارات العربية المتحدة، وشغل منصب الرئيس المالي لشركة إس إم إن باور القابضة ش م ع ع من أبريل 2011 إلى يناير 2015.

يرحب مجلس إدارة إس إم إن باور القابضة ش م ع ع بالفاضل فريديريك هالكن ويعرب عن امتنانه للفاضل كوينتين دي كريسونير لمساهمته خلال فترة عمله.

زهير كاراتشيوالا

أمين عام الشركة



ساشين أبهانكر

الرئيس التنفيذي